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Z á p i s  

ze zasedání Valné hromady Svazku obcí Podoubraví,  

které se uskutečnilo dne 28. března 2023 od 15:30 hodin 

v hospůdce u Zvolánků ve Slavíkově. 

 

Přítomni:   

Součtem zástupců dle prezenční listiny bylo ověřeno, že na zasedání Valné hromady jsou 

přítomni zástupci 21 obcí, tj. 72,41 % z celkového počtu členských obcí Svazku obcí 

Podoubraví a setkání je tedy usnášeníschopné. 

 

Program jednání:  

1) Zahájení, schválení programu  

2) Ověřovatelé zápisu 

3) ČEZ Distribuce – možnosti spolupráce s obcemi, prezentace pana Jiřího Nováka 

4) Představení plánu letní údržby silnic na území ORP Chotěboř – zástupci KSÚSV 

5) Společná žádost o dotaci z programu OPŽP 2021-2027 – shromážděné podklady od 

členských obcí  

6) Schválení způsobu financování kanceláře SVOP 

7) Podoubravský víceboj 2023 

8) Různé  

9) Diskuse 

10) Závěr 

 

1. Zahájení, schválení programu 

Pan Starý zahájil jednání v 15:30 hodin, poděkoval panu Culkovi za uspořádání Valné hromady 

ve Slavíkově a přivítal hosty: pana Jiřího Nováka z ČEZ Distribuce, zástupce KSÚS Vysočina 

pana ředitele Ing. Radovana Necida, technicko-správního náměstka Ing. Tomáše Mátla a 

vedoucího výrobního oddělení Havlíčkův Brod Ing. Pavla Popka.  

Pan Culek též přítomné zástupce členských obcí přivítal. Poté pan Starý přítomné seznámil s 

navrženým programem. K navrženému programu jednání nebyly vzneseny žádné připomínky, 

proto navrhl hlasovat o schválení předloženého programu jednání. Zapisovatelkou jednání valné 

hromady dne 28. 3. 2023 bude Soňa Zvolánková. 

 

Usnesení 1:  

Valná hromada schvaluje program jednání. 

 

Pro:  21   Proti: 0   Zdržel: 0 

 

2. Ověřovatelé zápisu 

Pan Starý navrhl ověřovatele zápisu: 

Dagmar Vaňková – starostka obce Jeřišno 

Ing. Bohumír Nikl – starosta města Ždírec nad Doubravou 

 

Usnesení 2:  

Valná hromada schvaluje ověřovatele zápisu. 
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Pro: 19 Proti: 0   Zdržel: 2 

 

3. ČEZ Distribuce – možnosti spolupráce s obcemi, prezentace pana Jiřího Nováka 

V rámci tohoto bodu pan Jiří Novák, pracovník ČEZ Distibuce, který má na starosti samosprávy 

a technické záležitosti, prezentoval možnosti spolupráce obcí s ČEZ Distribuce.  

 

4. Představení plánu letní údržby silnic na území ORP Chotěboř – zástupci KSÚSV 

V rámci tohoto bodu probíhala diskuse mezi zástupci KSÚSV a zástupci obcí, kteří měli 

možnost vyjádřit svoje připomínky jak k plánům letní údržby silnic, tak k proběhlým či 

plánovaným opravám jednotlivých úseků silnic v katastrech obcí na území ORP Chotěboř.  

 

5. Společná žádost o dotaci z programu OPŽP 2021-2027 – shromážděné podklady od 

členských obcí  

V rámci nového monitorovacího období OPŽP 2021-2027 nabízí, ve specifickém cíli 1.5 

Oběhové hospodářství, výzvu s podporou na pořizování souvisejícího vybavení pro nakládání s 

odpady (nádoby, velkoobjemové kontejnery, kompostéry), tak jak tomu bylo v předchozím 

monitorovacím období. Dotační podpora je opět avizována do výše 85 procent. Co se týče 

termínu výzvy, mluví se o podzimu, ale jistého není nic. Zatím nejsou v EU schváleny ty zásadní 

dokumenty pro vyhlašování dalších výzev. Kancelář SVOP udělala průzkum mezi členskými 

obcemi. Do projektu se zapojí 26 obcí, jak v rámci systému chytré evidence odpadu, tak i 

v rámci pořízení vybavení pro nakládání s odpady. Přehled závazných požadavků bude do 31. 3. 

2023 předán Ing. Hoškové a panu Ing. Vendolskému, aby mohla být zpracována analýza a 

podklady pro zpracování žádosti. Cena za zpracování žádosti bude 22 tis. Kč bez DPH a cena za 

analýzu 30 tis. Kč bez DPH. Na základě této skutečnosti bude uzavřena smlouva o dílo k 

projektu „Posílení separace odpadů v obcích Svazku obcí Podoubraví“ s firmou DESACON 

Zlín, s.r.o., IČO: 29299462 a Ing. Markétou Hoškovou, IČO: 63464501.   

 

Usnesení 3:  

Valná hromada bere na vědomí informace k plánovanému projektu „Posílení separace odpadů 

v obcích Svazku obcí Podoubraví“ a schvaluje podání žádosti o dotaci v rámci programu OPŽP 

2021-2027. Dále schvaluje uzavření smlouvy o dílo na vypracování „Analýzy potenciálu 

produkce odpadů v zájmové oblasti a materiálových toků“; vypracování „Projektu"; vypracování 

„Kumulativního rozpočtu“; zajištění publicity projektu dle grafického manuálu Státního fondu 

životního prostředí ČR (SFŽP ČR) s firmou DESACON Zlín, s.r.o., IČO: 29299462 a smlouvu o 

dílo na zpracování žádosti o dotaci u Státního fondu životního prostředí ČR s Ing. Markétou 

Hoškovou, IČO: 63464501  

 

Pro: 20  Proti: 0  Zdržel: 1 

 

6. Schválení způsobu financování kanceláře SVOP 

Paní Benáková zmínila financování činnosti SVOP. Kancelář SVOP zajistila průzkum mezi 

členskými obcemi, kterou variantu podporují. 28 členských obcí se shodlo na variantě číslo 3, 

jedna členská obec na variantě číslo 2.  

 

Usnesení 4:  

Valná hromada schvaluje, na základě průzkumu mezi členskými obcemi, třetí variantu 

financování kanceláře, tedy zachování řádného členského příspěvku 10 Kč + členský příspěvek 

dle pásma + mírné navýšení cen za žádosti o dotace a VZ. 

 

Pro: 21   Proti: 0  Zdržel: 0 
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7. Podoubravský víceboj 2023 

V letošním roce se pořádání Podoubravského víceboje ujme obec Rušinov. Víceboj proběhne 

dne 9. 9. 2023 od 13:00 hodin. Příspěvek SVOP na zakoupení pohárů bude činit max. 2000 Kč.  

Pan starosta Šimon přítomné členy na tuto tradiční akci pozval.  

 

Usnesení 5:  

Valná hromada schvaluje poskytnutí příspěvku obci Rušinov na zakoupení pohárů pro 

„Podoubravský víceboj“ 
 
Pro: 21  Proti: 0  Zdržel: 0 

 

 

8. Různé 

 

a) Nefrologická ambulance v Chotěboři 

Předseda informoval o nově otevřené ambulanci nefrologie v Chotěboři. Bohužel VZP, 201 a 

211 jim tuto odbornost nenasmlouvaly, i přestože je ambulance nefrologie v nemocnici trvale 

přetížená. Kancelář SVOP na základě uvedených skutečností odeslala dopis řediteli Odboru 

zdravotní péče VZP v Brně, VoZP ČR a ZPMV ČR s prosbou o zvážení uzavření smlouvy na 

hrazené zdravotní služby. Zároveň bylo požádáno o osobní schůzku, na které bychom je mohli s 

tímto záměrem podrobně seznámit a vysvětlit naši podporu. Na regionální pobočce byla žádost 

zamítnuta, z toho důvodu to bylo postoupeno na ústředí do Prahy, kde to bude projednávat 

Komise pro smluvní vztahy. Termín paní Smutná neví, jakmile bude rozhodnuto budou 

informovat Sdružené ambulantní péče Vysočina s.r.o. Pan Kozub uvedl, že měl schůzku 

s ředitelkou VZP z Brna, která prověřila aktuální stav žádosti Sdružené ambulantní péče 

Vysočina s.r.o.  a uvedla, že je v jejich zájmu ambulanci nefrologie podpořit a uzavřít smlouvu 

na hrazené zdravotní služby. V tuto chvíli musíme vyčkat na oficiální rozhodnutí. 

 

Usnesení 6: 

Valná hromada bere na vědomí informace ohledně nefrologické ambulance v Chotěboři.  
 

Pro: 21   Proti: 0   Zdržel: 0 

 

b) „Systém chytré evidence odpadů“ 

Předseda informoval, že před valnou hromadou proběhla schůzka zástupců SVOP se zástupci 

firmy AVE, na které byl vznesen požadavek, že bychom začali s realizací čipování nádob na 

plast a papír co nejdříve. V současné době není vyhlášena žádná dotační výzva, termín je nejistý. 

Obce si tedy pořídí čipy na nádoby na vlastní náklady. Čipy na označení nádob budou pořízeny 

se spoluúčastí obcí na nákladech. Náklady na jeden čip včetně práce jsou cca 100 Kč vč. DPH na 

nádobu (viz cenová nabídka). Zapojit by se měly všechny obce, které AVE Žďár n. S. sváží. Od 

AVE budete pravidelně 1x měsíčně dostávat zdarma přehled o množství vyvezeného 

separovaného odpadu. Obec, která má nádoby ve špatném stavu a potřebovala by nějaké 

vyměnit, může požádat EKO-KOM, který může poskytnout kontejnery do zápůjčky, vše opět 

zdarma. Lenka Vorlová - regionální manažerka EKO-KOM (e-mail: vorlova@ekokom.cz tel.: 

603 876 842). 

Firma AVE má již auto osazeno a připravuje další. Snímače bude financovat firma AVE, za 

námi půjdou pouze náklady na čipování. Firma AVE má již udělanou pasportizaci nádob, mají 

naše území zmapované a očipování zařídí. Je tedy důležité udělat revizi, inventuru nádob na 

plast a papír ve vašich obcích, aby byly v pořádku. Jakmile do budoucna nádoby odepíšete, 

mailto:vorlova@ekokom.cz
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musíte počítat s novým čipem, nejde vyměnit. Jiný čip přijde na nádoby plastové (levnější) a 

kovové (dražší, jiná technologie). 

O software „Chytré evidence odpadů“ bychom požádali až v rámci společné žádosti o dotaci.  

Pořízení softwaru není potřeba a podmínkou očipovaných nádob, pořídit si ho mohou jen obce, 

které budou software chtít. Kancelář SVOP odešle firmě AVE hromadnou objednávku na 

očipování nádob na plast a papír za všechny obce, které sváží AVE Žďár. Ohledně termínu 

realizace vás firma AVE osloví již individuálně. Realizace proběhne pravděpodobně v druhé 

polovině roku (podzim).  

c) Kaly z čistíren odpadních vod 

Pan Kohout se dotázal, jak budou obce řešit likvidaci kalů z ČOV. Odpadová vyhláška MŽP 

přinese nové velmi přísné požadavky na upravení kalů z čistíren odpadních vod, které mají být 

použity na zemědělskou půdu. Pro obce a města jako provozovatele to představuje problém, 

který je často obtížně řešitelný, protože je třeba najít technické a ekonomicky přijatelné řešení 

pro nakládání s kaly. Na toto téma proběhla diskuse.  

 

9. Diskuse 

Diskusi vedli zástupci obcí ke každému bodu zvlášť. 

 

10. Závěr 

Předsedající poděkoval panu Culkovi za uspořádání této Valné hromady ve Slavíkově a 

poděkoval přítomným za účast na Valné hromadě. Jednání bylo v 17:35 hodin ukončeno. 

 

Ověřila elektronicky: Dagmar Vaňková – starostka obce Jeřišno 

 

Ověřil elektronicky: Ing. Bohumír Nikl – starosta města Ždírec nad Doubravou 

 

Ve Slavíkově 28. 3. 2023   Zapsala: Soňa Zvolánková, DiS. 


